
 

 

 
 

De gemeenteraad van Rijswijk in openbare vergadering bijeen op 7 november 2023; 
 
constaterende, dat: 
 

- de raad het college per verordening de mogelijkheid heeft gegeven 
subsidieplafonds in te stellen; 

- in de Begroting 2024-2027 op pagina 145 het college aangeeft voor twee 
onderdelen een subsidieplafond te hebben vastgesteld; 

- een subsidieplafond helpt om zicht te krijgen op de uitgaven van de gemeente, 
het risico op onverwachte subsidiekosten dempt en een subsidieplafond de 
gemeente in staat stelt juridisch sterker in zijn schoenen te staan bij het 
verstrekken van subsidies; 

 
overwegende, dat: 
 

- het wenselijk is inzicht te krijgen in mogelijk vast te stellen subsidieplafonds; 

- na het verkrijgen van dit overzicht de keuze kan worden gemaakt al dan niet over 
te gaan tot een dergelijk subsidieplafond; 

 
verzoekt het college 
 

- om per portefeuillehouder met voorstellen te komen voor onderdelen om 
subsidieplafonds voor vast te stellen; 

- hierbij naar alle mogelijke onderdelen te kijken en gemotiveerd aan te geven 
waarom naar het oordeel van het college wel of  geen subsidieplafond zou moeten 
worden vastgesteld; 

- daarbij de gevolgen voor het vaststellen van een subsidieplafond op deze 
onderdelen inzichtelijk te maken; 

 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Jordy Loof         Ger Kruger 

      

       

 


